
THE EPIC RIVALRY: A NEW DECADE

RED VS. WHITE
HOCKEY GAME 2018
BY THE AUSTRIAN CANADIAN SOCIETY

IN SUPPORT OF

Come out and play in the match (and bring your friends – men and women).
Roster spots are allotted on a ‘first-come first-served’ basis, so get in touch ASAP to secure your spot.
Spectators welcome!  

Donation: €100 per player. (Additional contributions are gratefully accepted) 
Proceeds will be used to support the Austrian-Canadian Kids Hockey programme.

What you get:

• Two hours of premium ice time, governed by trained and certified officials  
• Use of team sweaters for the game (plus you can buy your jersey afterwards)
• Our professional photographer captures you in action
• Drinks reception in the Lounge following the Match
• Prizes and …
• that priceless feeling of having contributed to another season of the Kids Hockey programme.

What you need:

• Your own full hockey protective gear, including helmet(!), and of course a hockey stick.

To secure your place in the Match contact Tim LEMAY – tlemayhab@yahoo.com
We are looking forward to your response and your participation!

DDr. Heinz SEITINGER Tim LEMAY
(President) (Organizer Hockey Initiative)

INVITATION TO THE 11TH ANNUAL
Austrian-Canadian Society Hockey Game

AT Albert Schultz Eishalle Vienna
(Halle 3; Attemsgasse 1, 1220 Vienna, U-Bahn Kagran, near the Vienna International School) 

WEDNESDAY 14TH November 2018, 20:10-22:00

Note: This is a purely recreational activity and is not part of any club or federation. 
There is no insurance coverage and no acceptance of any liability, for injury or otherwise, 
on the part of the rink owners or the organizers of this event.



Kommen Sie und spielen Sie beim Match mit (und bringen Sie auch ihre Freunde und Freundinnen).
Plätze in den Teams werden auf ‘first-come first-served’-Basis vergeben,
Melden Sie sich also so schnell wie möglich um Ihren Platz zu sichern. Zuschauer willkommen!  

Spende: €100 pro Spieler. (darüber hinausgehende Spenden werden dankbar entgegengenommen)
Spendenerlöse kommen dem Austrian-Canadian Kids Hockey-Programm zugute. 

Was Sie dafür bekommen:

• Zwei Stunden Top-Eiszeit, unter den wachsamen Augen trainierter und zertifizierter Schiris  
• Die Verwendung der Teamdressen für das Spiel (plus – Sie können Ihres danach käuflich erwerben)
• Unser professioneller Fotograf hält Sie „in Action“ fest
• Ein Empfang mit Gratisgetränken in der Eishallenkantine nach dem Match
• Preise und …
• das unbezahlbare Gefühl zu einer weiteren Saison des Kids Hockey-Programmes beizutragen.

Was Sie brauchen:

• Ihre eigene Eishockeyausrüstung einschliesslich Helm(!) und natürlich Ihren Stick.

Um sich einen Platz zu sichern, kontaktieren Sie bitte Tim LEMAY – tlemayhab@yahoo.com
Wir freuen uns auf Ihre Antwort und Ihre Teilnahme!

DDr. Heinz SEITINGER Tim LEMAY
(Präsident) (Organisator Hockey Initiative)

Bitte beachten Sie: Dies ist eine reine Hobbyveranstaltung und wird nicht von einem Verein oder 
Verband veranstaltet. Die Teilnahme erfolgt auf eigene Gefahr. Weder die Betreiber der Eishalle 
noch der Veranstalter kann Haftungen jedweder Art übernehmen.

DER EPISCHE WETTSTREIT: 
EIN NEUES JAHREHNT

RED VS. WHITE
HOCKEY GAME 2018
DER AUSTRIAN CANADIAN SOCIETY

ZUGUNSTEN VON

EINLADUNG ZUM 11. Jährlichen Hockey Game
 DER ÖSTERREICHISCH-KANADISCHEN GESELLSCHAFT

IN DER Albert Schultz Eishalle WIEN
(Halle 3; Attemsgasse 1, 1220 Vienna, U-Bahn Kagran, nahe der Vienna International School) 

MITTWOCH 14. November 2018, 20:10-22:00


